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Nr AO.0002.00010.2023 

P R O T O K Ó Ł  nr  LXXX 

z sesji Rady Miejskiej w Kleczewie, 

która odbyła się 19 września 2023 roku 

w sali sesyjnej przy ul. Strażackiej 2 w Kleczewie. 

Obrady rozpoczęto o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:42 tego samego dnia.  

Na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji udział wzięło 15 radnych: 

1. Tomasz Biegasiewicz 

2. Adam Chorbiński 

3. Marian Kapela 

4. Wojciech Krzywdziński  

5. Marek Łuczak 

6. Halina Maciejewska 

7. Jarosław Maciejewski 

8. Dariusz Michalak 

9. Andrzej Pawlaczyk 

10. Jacek Pernal 

11. Wiesław Stolarski 

12. Ewa Szacowna 

13. Maciej Trzewiczyński  

14. Jacek Tylman 

15. Dominika Woźniak 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Obrady LXXX sesji Rady Miejskiej w Kleczewie otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Kleczewie Maciej Trzewiczyński. Na wstępie powitał wszystkich obecnych na sali oraz 

wszystkich, którzy oglądają obrady sesji. Następnie, radni zostali poproszeni o sprawdzenie 

quorum. 15 radnych potwierdziło swoją obecność, wpisując się na listę obecności, co oznacza, 

iż w sesji bierze udział wymagana liczba radnych do prowadzenia i podejmowania 

prawomocnych decyzji. 

Ad  2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński na podstawie wniosków 

złożonych przez burmistrza wniósł o wprowadzenie  następujących zmian do proponowanego 

porządku obrad: 

1) w punkcie 7 wykreślenie projektu uchwały pod literą i) w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów położonych na obszarze 

gminy Kleczew – część „B”. 

2) wprowadzenie dodatkowego projektu uchwały w sprawie połączenia samorządowych 

instytucji kultury – Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Kleczewie i Miejsko-

Gminnego Ośrodka Kultury w Kleczewie – w jedną samorządową instytucję kultury.  
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Wiceprzewodniczący Dariusz Michalak nawiązując do wniosku o wprowadzenie dodatkowego 

projektu uchwały poinformował, że materiały do zapoznania zostały przesłane dzień wcześniej, 

a następnie zapytał, czym spowodowany jest pośpiech, aby na dzisiejszych obradach Rady 

Miejskiej zaopiniować przedmiotowy projekt uchwały? 

Dyrektor M-GOK w Kleczewie Magdalena Siupa, cyt.: Uchwała została napisana w tym 

tygodniu. To wynikało też z tego, że był okres urlopowy. We wniosku jest zawarty statut. Nie 

wiem czy jest konieczność dzisiaj Panie Burmistrzu, bo podjęłam decyzję dzisiaj z główną 

księgową, że połączenie nastąpi z nowym rokiem budżetowym. Będzie to stosowniejsze                    

i łatwiejsze dla Centrum Usług Wspólnych, ale decyzję pozostawiam Państwu. To jest minimum 

2 tygodnie od wprowadzenia uchwały w życie, ale zdecydowałyśmy żeby to było mniej 

skomplikowane, żeby jednostki połączyły się od 1 stycznia.  

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski, cyt.: Przyjmuję to do wiadomości. 

Dość szybko procedujemy, ponieważ  bardzo dużo się dzieje. Jest bardzo wysokie tempo pracy. 

Od rana byłem na organizowanym przez urząd wydarzeniu o nazwie „Śniadanie dla 

przedsiębiorców” i z Panią Dyrektor nie mieliśmy okazji dzisiaj wymienić się jeszcze 

informacjami. Chcieliśmy szybko procedować, bo wiem, że Pani Dyrektor zamierzała jakiś 

wniosek aplikacyjny składać i dlatego trzeba połączyć te jednostki, tak?  

Dyrektor M-GOK w Kleczewie Magdalena Siupa, cyt.: Łatwiej byłoby z mojego punktu 

projektowego, żeby była jedna jednostka, ale nie chciałabym zaburzać pracy Centrum Usług 

Wspólnych, więc składając wnioski będę wysyłała uchwałę, która zostanie podjęta. Te wnioski 

z reguły składa się do połowy listopada, więc jeśli Państwo chcą się zapoznać i w październiku 

podejmiecie decyzję, wtedy mi to wystarczy. Ja po prostu ich uprzedzę, że będzie zmiana 

jednostki i też im będę od razu wysyłała statut. Nie chciałabym tutaj, żeby Centrum Usług 

Wspólnych miał pod górę, bo wiem, że mają dużo pracy.  

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski, cyt.: Bardzo proszę zorientować się, 

czy na pewno nie ucierpi na tym projekt, bo rozumiem, że wzmożona ilość pracy w Centrum 

Usług Wspólnych  jest argumentem, ale on nie może przesądzić o tym, że nie będziemy 

aplikować o środki do końca roku. Z tego co mi wiadomo zmiana wnioskodawcy nie jest 

możliwa po złożeniu wniosku, więc żeby się nie okazało, że ten projekt zostanie odrzucony. 

Państwo Radni -  przecież my o tym już od pół roku mówimy, że jednostki będą połączone, więc 

nie wiem jakiej wiedzy Państwo jeszcze potrzebujecie? Wszystkie karty zostały odkryte. Wiecie 

co jednostka będzie robić, jakie jednostki się łączą, kto będzie dyrektorem, więc nie wiem skąd 

takie zdziwienie. Pracujemy szybko. Dzisiaj nie miałem okazji porozmawiać z Panią dyrektor, 

bo ze śniadania biznesowego dla przedsiębiorców przybiegłem na sesję. Po prostu nie mieliśmy 

czasu dzisiaj wymienić się jeszcze informacjami, stąd może taka trochę niefortunna dyskusja 

na sesji ,ale tak to wygląda, tak wygląda praca w urzędzie.  

 

Przewodniczący Maciej Trzewiczyński, cyt.: Chcę powiedzieć, że zdziwienie zdziwieniem, 

urlopy urlopami, ale terminy terminami. Drodzy Państwo, ja się trzymam pewnych terminów     

i radni nie mogą być zaskakiwani takimi wnioskami, które dotyczą dosyć istotnych spraw,             

a dostajemy je w ostatniej chwili. Państwo Radni zrobicie co będziecie uważali za stosowne.   

Poddam ten wniosek pod głosowanie i wtedy zobaczymy czy on przejdzie, czy nie przejdzie.  

 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski, cyt.: Szanowni Państwo, biorąc pod 

uwagę to co mówiła Pani Dyrektor, skoro byłem wnioskodawcą wprowadzenia tej uchwały,       
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to teraz bardzo proszę Panie Przewodniczący o to, żeby jej nie uwzględniać. Odwołuję swoją 

prośbę o wprowadzenie tego projektu uchwały do porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński przychylił się do prośby Burmistrza 

Gminy i Miasta Kleczew Mariusza Musiałowskiego o nieuwzględnianie złożonego przez niego 

wniosku dotyczącego wprowadzenia dodatkowego projektu uchwały w sprawie połączenia 

samorządowych instytucji kultury – Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Kleczewie             

i Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Kleczewie – w jedną samorządową instytucję kultury.  

Następnie, poddał pod głosowanie wniosek o wykreślenie projektu uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów położonych na 

obszarze gminy Kleczew – część „B”: 

Wyniki głosowania w sprawie wykreślenia projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów położonych na obszarze gminy 

Kleczew – część „B”: 

ZA: 15  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                     

H. Maciejewska, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski,                   

E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

Następnie, poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad wraz z proponowaną zmianą. 

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad wraz z proponowaną zmianą:  

ZA: 15  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                     

H. Maciejewska, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski,                   

E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z LXXVIII i LXXIX sesji.  

4. Informacja burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja przewodniczącego o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

odpowiedziach w okresie międzysesyjnym.  

6. Wnioski i zapytania do radnych Powiatu Konińskiego.  

7. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

a) w sprawie sposobu i trybu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania Przemocy Domowej w Gminie 

Kleczew; 

b) w sprawie przyjęcia programu „Kleczewska Karta Seniora”; 
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c) w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszenia kandydata na ławnika; 

d) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym na cele prowadzenia działalności gospodarczej; 

e) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym; 

f) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości w trybie 

przetargowym na cele prowadzenia działalności gospodarczej w zakresie usług 

sportu i rekreacji; 

g) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości w trybie 

przetargowym na cele działalności rolnej; 

h) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie własności nieruchomości w drodze przetargu 

ograniczonego;  

i) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranych 

terenów położonych na obszarze gminy Kleczew-część „B’; 

j) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2023 r.; 

k) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy 

Kleczew na lata 2023-2030. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad 3. Przyjęcie protokołów z  LXXVIII i LXXIX sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński poinformował, że protokoły                       

z  LXXVIII i LXXIX sesji były do wglądu w biurze rady oraz zostały wysłane radnym na 

skrzynki mailowe w celu zapoznania, następnie zaproponował ich oddzielne przegłosowanie. 

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z LXXVIII sesji: 

ZA: 15  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                     

H. Maciejewska, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski,                   

E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z LXXIX sesji: 

ZA: 15  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                     

H. Maciejewska, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski,                   

E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

Ad 4. . Informacja burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 
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Informację burmistrza o pracy w okresie od 22 lipca 2023 r. do 8 września 2023 r. przedstawił 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski. Powyższa informacja stanowi 

załącznik do protokołu. 

Radny Jacek Pernal w nawiązaniu do budowy chodnika w Złotkowie na odcinku od drogi 

powiatowej w kierunku cmentarza, zapytał czy zostało usunięte drzewo o wycinkę którego 

wnioskowano na poprzedniej sesji Rady Miejskiej? 

Wiceprzewodniczący Marian Kapela poinformował, że kierownik referatu GKO Stanisław  

Maciejewski przekazał mu informację, że wniosek o wycinkę drzewa został przekazany            

do Starostwa Powiatowego. 

Wiceprzewodniczący Dariusz Michalak zapytał, kiedy ruszy rekrutacja do żłobka, ile osób 

zostanie zatrudnionych i ile dzieci zostanie przyjętych?  

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski odpowiedział, że rolą burmistrza 

będzie zrekrutowanie dyrektora żłobka, z kolei nowo powołany dyrektor będzie 

odpowiedzialny za zrekrutowanie dzieci i pozostałej kadry pracowniczej. Następnie dodał, że 

budynek przystosowany jest na przyjęcie 30 dzieci. Wymogiem formalnym jaki kandydaci 

będą musieli spełnić będzie ukończenie kursu opieki nad dzieckiem do lat 3. Jeżeli chodzi             

o terminy to rekrutacja dyrektora nastąpi do końca października, a dzieci i personelu                       

w listopadzie.  

Wiceprzewodniczący Dariusz Michalak nawiązując do naprawy kanalizacji deszczowej przy 

ulicy Różanej w Kleczewie, zapytał czy naprawa usunęła problem zalewania ulicy                    

przy obfitych deszczach? 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski wyjaśnił, że aby całkowicie 

zlikwidować problem należałoby ograniczyć napływ wód z prywatnych posesji. W chwili 

obecnej ciężko odpowiedzieć, czy problem dalej występuje, bo dopiero po kolejnych 

intensywnych opadach deszczu będzie można stwierdzić, czy występują jakieś 

nieprawidłowości. 

Radny Jacek Pernal zasugerował, że na nowym placu przy ul. 11 Listopada w Kleczewie 

należałoby przenieś piaskownicę z części dla najmniejszych dzieci (gdzie obecnie się znajduje) 

w jakieś dogodne miejsce za ogrodzenie, ponieważ rozsypujący się piasek utrudnia zabawę. 

Ponadto, poinformował, że przy jednym z urządzeń nastąpił duży ubytek w nawierzchni,              

co skutkować może rozerwaniem całej nawierzchni. 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski odpowiedział, że jeżeli chodzi                   

o przeniesienie piaskownicy, to dyspozycja została wydana  już ponad 1,5 miesiąca temu. 

Rozmowy nad realizacją tego przedsięwzięcia zostaną przeprowadzone przy okazji zgłoszenia 

reklamacji uszkodzenia nawierzchni. 

Na powyższym zakończono.  

Ad 5. Informacja przewodniczącego o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

odpowiedziach w okresie międzysesyjnym. 
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Nie zgłoszono. 

Ad 6. Wnioski i zapytania do radnych Powiatu Konińskiego. 

Wiceprzewodniczący Marian Kapela wnioskował o przeczyszczenie przepustów drogowych 

wzdłuż drogi powiatowej w Złotkowie (od kościoła w kierunku Budzisławia Kościelnego). 

Ad 7a) Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kleczewie Agnieszka 

Ślebioda przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie sposobu i trybu 

powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw 

Przeciwdziałania Przemocy Domowej w Gminie Kleczew. Powyższe uzasadnienie stanowi 

załącznik do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXX/602/2023 w sprawie sposobu i trybu powoływania 

i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej w Gminie Kleczew: 

ZA: 15  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                     

H. Maciejewska, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski,                   

E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

Ad 7b) Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kleczewie Agnieszka 

Ślebioda przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu 

„Kleczewska Karta Seniora”. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radny Jacek Pernal zapytał na czym ma polegać pomoc przedsiębiorców w tym programie?  

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski odpowiedział, że pomysł 

funkcjonuje już w 160 miastach w Polsce. Ma on za zadanie wspieranie nie tylko seniorów, ale 

i przedsiębiorców. Kleczewska Karta Seniora to narzędzie, które ma pomóc lokalnym 

przedsiębiorcom w utrzymaniu się na rynku konsumenckim i spowodować, że grono klientów 

zostanie powiększone. Następnie dodał, że planowanie jest przeprowadzenie konsultacji 

dotyczących ulg i rabatów, jakie będzie można zastosować, ażeby senior wybierał usługi 

oferowane przez lokalnego przedsiębiorcę.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXX/603/2023 w sprawie przyjęcia programu 

„Kleczewska Karta Seniora”: 
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ZA: 15  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                     

H. Maciejewska, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski,                   

E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0  

Ad 7c) Sekretarz gminy Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały               

w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszenia kandydata na ławnika. Powyższe 

uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXX/604/2023 w sprawie pozostawienia bez dalszego 

biegu zgłoszenia kandydata na ławnika: 

ZA: 15  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                     

H. Maciejewska, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski,                   

E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

Ad 7d) Sekretarz gminy Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały               

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości w trybie bezprzetargowym       

na cele prowadzenia działalności gospodarczej. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik        

do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXX/605/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości w trybie bezprzetargowym na cele prowadzenia działalności 

gospodarczej: 

ZA: 15  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                     

H. Maciejewska, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski,                   

E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 
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Ad 7e) Sekretarz gminy Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały                

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości w trybie bezprzetargowym. 

Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXX/606/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości w trybie bezprzetargowym: 

ZA: 15  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                     

H. Maciejewska, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski,                   

E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

Ad 7f) Sekretarz gminy Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały                

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości w trybie przetargowym na cele 

prowadzenia działalności gospodarczej w zakresie usług sportu i rekreacji. Powyższe 

uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXX/607/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości w trybie przetargowym na cele prowadzenia działalności 

gospodarczej w zakresie usług sportu i rekreacji: 

   

ZA: 15  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                     

H. Maciejewska, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski,                   

E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

Ad 7g) Sekretarz gminy Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały              

w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości w trybie 

przetargowym na cele działalności rolnej. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik                    

do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXX/608/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości w trybie przetargowym na cele działalności rolnej:  

   

ZA: 15  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                     

H. Maciejewska, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski,                   

E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

Ad 7h) Sekretarz gminy Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały              

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie własności nieruchomości w drodze przetargu 

ograniczonego. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXX/609/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

własności nieruchomości w drodze przetargu ograniczonego: 

ZA: 15  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                     

H. Maciejewska, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski,                   

E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

Ad 7i) Skarbnik gminy Beata Kozikowska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2023 r. Powyższe uzasadnienie 

stanowi załącznik do protokołu. Ponadto, wniosła o wprowadzenie autopoprawek                            

w następującym zakresie: środki dodatkowe na zadania oświatowe za kształcenie obywateli 

Ukrainy 11046,00 zł, zwiększenie wydatków na ochronę klimatu i zakup usługi polegającej na 

opracowanie audytu energetycznego Świetlicy Wiejskiej w Sławoszewku oraz Programu 

Funkcjonalno-Użytkowego i studiów wykonalności w celu złożenia wniosku o dofinansowanie 

zadań termomodernizacji (planowana kwota 45000,00 zł), dofinansowanie świadczeń pomocy 

materialnej dla uczniów 4481,00 zł, składki na ubezpieczenia zdrowotne 485,00 zł i pomoc 

państwa w wychowywaniu dzieci 500+ 640,98 zł. Jednocześnie wniosła o dokonanie zmiany 

autopoprawką w wydatkach inwestycyjnych, z zapisu „zakup quada”, na zapis „zakup pojazdu 

typu quad wraz z przyczepką transportową”. Kwota pozostaje bez zmiany. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Marek Łuczak poinformował, że Komisja 

Budżetu i Finansów opiniowała pozytywnie zmiany w budżecie z wyłączeniem wniosku               

o finansowanie zakupu quada do jednostki OSP Kleczew i wniosła o wycofanie tego punktu   

do zmian w budżecie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie wniosku 

formalnego Komisji Budżetu i Finansów o wyłączenie ze zmian w budżecie wniosku na zakup 

pojazdu typu quad wraz z przyczepką transportową złożonego przez OSP Kleczew: 

Wyniki głosowania nad wnioskiem formalnym Komisji Budżetu i Finansów : 

ZA: 4  (M. Łuczak, J. Maciejewski, A. Pawlaczyk, W. Stolarski) 

PRZECIW: 6 (A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, D. Michalak, E. Szacowna,          

M. Trzewiczyński) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4 (T.Biegasiewicz, H. Maciejewska, J. Tylman, D. Woźniak) 

BRAK GŁOSU: 1 (J. Pernal) 

NIEOBECNI: 0 

Wniosek Komisji Budżetu i Finansów o wyłączenie ze zmian w budżecie wniosku na zakup 

pojazdu typu quad wraz z przyczepką transportową złożonego przez OSP Kleczew został 

odrzucony. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania wraz z proponowanymi autopoprawkami: 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXX/610/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu 

Gminy Kleczew na 2023 r.: 

ZA: 15  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                     

H. Maciejewska, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski,                   

E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

Ad 7j) Skarbnik gminy Beata Kozikowska przedstawiła objaśnienie do projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew na lata 

2023-2030. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. Ponadto, na wniosek 

burmistrza wniosła o wprowadzenie autopoprawek. W związku  z budową żłobka w Kleczewie 

wraz z przebudową Zespołu Szkolno-Przedszkolnego zwiększono wydatki na rok 2023.             

To spowodowało zwiększenie nakładów na całą inwestycję w wysokości 8510000,00 zł. Druga 

autopoprawka związana jest z modernizacją infrastruktury drogowej na terenie gminy Kleczew. 

Zwiększono nakłady w roku 2023. W związku z tym całe nakłady na lata 2022-2023 wynoszą 

4820907,95 zł.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania wraz z proponowanymi autopoprawkami: 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXX/611/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew na lata 2023-2030: 

ZA: 15  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                     

H. Maciejewska, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski,                   

E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0 

Ad 8. Wolne wnioski. 

a) Radny Adam Chorbiński wnioskował o zmianę organizacji ruchu drogowego  i postawienie 

znaku „Zakaz zatrzymywania się” na ul. Kościelnej w Budzisławiu Kościelnym (wzdłuż 

targowicy aż do skrzyżowania z ul. Szkolną). 

 

b) Wiceprzewodniczący Dariusz Michalak wnioskował o naprawę chodnika przy                         

ul. Konwaliowej w Kleczewie (pomiędzy posesją nr 27, a hydrofornią). 

 

c) Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński ponowił wniosek o ustawienie 

wiaty przystankowej na Placu Marszałka Piłsudskiego w Kleczewie (przy budynku Liceum 

Ogólnokształcącego). 

 

d) Sołtys sołectwa Janowo Irena Arend wnioskowała o uregulowanie kwestii odpłatności         

za udostępnianie gruntu przy sklepie spożywczym w Złotkowie, na terenie którego 

postawiony jest słup ogłoszeniowy lub przesunięcie go w inne miejsce. 

 

e) Sołtys sołectwa Złotków Paweł Jakubowski wnioskował o uregulowanie kwestii własności 

gruntu przy cmentarzu w miejscowości Złotków, na części którego pobudowany jest 

parking. 

 

f) Sołtys sołectwa Złotków Paweł Jakubowski wnioskował o postawienie znaku 

„Pierwszeństwo dla nadjeżdżających z przeciwka” na gminnej drodze dojazdowej                 

do cmentarza w miejscowości Złotków. 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew nawiązując do wniosku sołtysa sołectwa Janowo Ireny 

Arend przyznał, że nie wiedział o zaistniałym problemie i podziękował za jego 

zasygnalizowanie.  

Radny Andrzej Pawlaczyk zapytał, ile obiektów gminnych wymaga naprawy dachu? 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski odpowiedział, że na chwilę obecną 

są to trzy  obiekty: Miejsko-Gminny Ośrodek Kultury,  świetlica wiejska w Budzisławiu 

Górnym i świetlica wiejska w Jabłonce.  
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Radny Andrzej Pawlaczyk zaznaczył, że naprawy dachu wymaga także Szkoła Podstawowa     

w Kleczewie. 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski wyjaśnił, że jeżeli chodzi o Szkołę 

Podstawową w Kleczewie to część dachu została już naprawiona, jednak przecieki powstają 

już w drugiej, nieremontowanej części. W tej chwili analizowana jest możliwość  

kompleksowej termomodernizacji tej części budynku. Dlatego też istnieje szansa, że naprawa 

dachu zostanie podciągnięta pod termomodernizację i nie trzeba będzie odrębnych środków 

wyasygnować na to, aby ten dach naprawić.  

Ad 9. Zamknięcie posiedzenia.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński stwierdzając, iż porządek obrad został 

wyczerpany, podziękował wszystkim za przybycie i zamknął obrady LXXX sesji Rady 

Miejskiej w Kleczewie.  

 

 

                                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie 

                                                                                            Maciej Trzewiczyński 

 

 

Protokolant:  

 

Milena Pawlaczyk 
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